



# KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA



## JABATAN PERHUTANAN NEGERI NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang seperti di bawah bagi menyertai sebutharga berikut:

No./ Tajuk Sebutharga	Tempat dan Tarikh Sebut Dokumen Sebut Harga Boleh Diperolehi	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh Tutup Sebutharga
<b>PHN.NS.SH 37-2022</b> Membekal dan Menghantar Toner dan Ink Cartridge Bagi Mesin Pencetak di Jabatan Perhutanan Negeri, Negeri Sembilan	Dokumen sebutharga boleh diperolehi di kaunter Jabatan Perhutanan Negeri Sembilan, Wisma Negeri. mulai <b>29 OGOS 2022</b> <b>(ISNIN) jam 12.00</b> <b>tengahari</b>	<b>020601</b> <b>Alatulis</b> (tidak termasuk barang dan semua jenis kertas)	<b>5 SEPTEMBER 2022</b> <b>(ISNIN)</b> Tidak lewat pada <b>jam 12.00 tengahari</b>

1. Dokumen Sebutharga ini dijual dengan harga RM30.00 (Ringgit Malaysia: Tiga Puluh Sahaja). Slip bayaran hendaklah dikepikan bersama-sama dokumen sebutharga sewaktu serahan.
2. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dituliskan nombor Sebut Harga di sebelah atas sampul surat tersebut dan perlu dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perhutanan Negeri, Negeri Sembilan, Tingkat 4, Blok C, Wisma Negeri, Jalan Dato' Abdul Malek, 70503 Seremban, Negeri Sembilan sebelum atau pada 5hb September 2022 sebelum jam 12.00 tengahari.
3. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan. Jabatan Perhutanan Negeri, Negeri Sembilan tidak tertakluk menerima mana-mana tawaran terendah/tertinggi atau sebarang tawaran. Jabatan juga berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas sebelum atau



selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.

Sebarang pertanyaan mengenai dokumen dan spesifikasi sebutharga ini boleh menghubungi pegawai seperti yang berikut :

**Puan Natasya Sarwani binti Mohamad Nasir**  
**Puan Rosmaliza binti Rosle**

**06-7602489**  
**06-7602508**

**PENGARAH PERHUTANAN NEGERI**  
**NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS.**

Bertarikh : 29 Ogos 2022

Tarikh Kenyataan Tawaran Sebutharga  
ini dikeluarkan: 29 Ogos 2022

